
Referat af årsmødet i Osted bylaug

Dato: 28.02.23
Kl: 19
Sted: Osted hallens cafeteria

Deltager: 11 medlemmer af Osted bylaug

Dagsorden:
Formandsberetning af Karl Simonsen:
Der er ønske om en hundelegeplads i Osted. Arealet på PODA hegn har kommunen stillet til
rådighed. Der er nedsat en arbejdsgruppe af hundeejer der arbejder videre med
etableringen.

Der er forslag om at få transformatoren på Fugletoften malet. Dette vil koster ca. 20.000kr.
Radius ønsker ikke at betale så der søges finansiering hos Nordea Fonden.

Der arbejdes videre med renovering af gadekæret men mange træer der skygger for
vandspejlet må ikke fældes.
Der er sagt 3000kr hos kommunen til vedligeholdelse.

Der blev drøftet hvorvidt bylauget skal nytænkes for, at få nye og flere medlemmer.

Økonomi:
Årsregnskab godkendt.

Valg til bestyrelsen:
Oldermand: Karl Simonsen
Viceformænd: Kim Henrik Walgrenn, Mona Jørgensen og Torben.
Ingen suppleanter.
Ina Kruse Pedersen fortsætter som revisor. Martha Anna Misztal er suppleant.

Indkommende forslag:
Karl Frandsen spørger til oprydning på butikstorvet. Ejerne af erhvervslokalerne er ansvarlig
for at der er pænt og rent.
Kommunen vil ikke være behjælpelig men bylauget opfordres til at spørge dem igen da
ejerne ikke opfylder deres ansvar.

Eventuelt:
Intet


